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Onderstaande vragen had ik bij het CBG neergelegd, maar zij geven aan dat zij de betreffende vragen niet kunnen

beantwoorden. Zijn dit vragen die ik bij jullie mag neerleggen? Ik weet niet of je het vanmorgen in het overleg hebt meegekregen;

BER graag vandaag aan het einde van de dag zoveel mogelijk Q&A’s op de website verwerkt hebben. De webredactie bij ons

is stand-by en een deel van de vragen ligt bij|g&lvan beleid. Rond 12u hebben we weer even een update om te kijken hoe het

loopt en hoe ver we zijn. Met name de vragen / informatie over de logistiek en de locaties lijkt mij relevant. Lukt het jou om er

vandaag rekening mee te houden dat er zoveel mogelijk vragen beantwoord zijn? En dat de vragen op tijd (bij voorkeur rond

14.00u) bij beleid liggen ter beoordeling? Laat maar weten, dan overleggen we.

Gr.

Aanvullende vragen:

- Waarom zijn fabrikanten van COVID vaccins gevrijwaard van schadeclaims? VWS zelf beantwoorden, contractafspraken EC?

- Is het schending van de privacy om aan te moeten tonen dat je gevaccineerd bent? Ik heb toch bepaalde rechten voor

geheimhouding van mijn medisch dossier? Jurist?

- Wanneer het vaccin er is wat gebeurt er dan met de Nederlandse samenleving? Moeten we mondjesmaat toegeven aan

nieuwe versoepelingen, of is het dan gewoon back to normal? Ook aan VWS in combinatie met OMT? Ik check deze vraag nog even

bij onze inhoudsdeskundigen.
- Hoe zit het met andere landen/reizigers? Mogen mensen die niet gevaccineerd zijn ons land niet in? VWS

. Mogen mensen worden geweigerd bij bijvoorbeeld een evenement of in een vliegtuig als ze niet willen aantonen of ze

gevaccineerd zijn? VWS

van:[NECN
Verzonden: maandag 7 december 2020 17:35

Aan:IEEEiv.EEREe rivm.nl>
Onderwerp: Vragen m.b.t. opstellen Q&A

HoIEEE

Zoals vanmorgen in ons overleg verteld ben ik bezig met het opstellen van de Q&A.

Er is een concept-persbericht opgesteld met als onderwerp uitwerking vaccinatiestrategie. Deze zal waarschijnlijk een dezer dagen

verstuurd worden.

We verwachten naar aanleiding van het persbericht uiteraard weer vragen. Zie jij kans om deze voor ons op korte termijn te

beantwoorden? Zie hieronder de vragen:

- Centrale locaties? Hoeveel (orde-grootte) en waar? Wanneer bekend? Waar moeten we aan denken? Ahoy?
-  Zijn de priklocaties op 4 januari af?

-  Hoeveel mensen gaan we daar per dag prikken? Waar mikken we op?
-  GGD dus toch als eerst? Hadden de minister en het RIVM dat eerder kunnen voorzien?

- Hoe lang duurt het voor deze groepen gevaccineerd zijn? Eerder weken of maanden?

- Wie gaat medewerkers nu daadwerkelijk prikken?
-  Hoeveel prikkers zijn er nodig om die centrale locaties te bemannen? Hoeveel zijn er nu / hoeveel moeten er nog worden

opgeleid?
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